
1 

 

Zastupitelstvo města Luhačovice 
Z Á P I S 

10. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice, 
které se konalo 26.10.2023 

od 15:00 h ve velké zasedací místnosti 
 
 
1. Zahájení a schválení programu 10. schůze zastupitelstva města 
 
Zasedání Zastupitelstva města Luhačovice bylo řádně svoláno starostou města Ing. Marianem 
Ležákem. 
 
Zasedání zahájil starosta města Ing. Marian Ležák za přítomnosti 17 členů Zastupitelstva 
města Luhačovice ve velké zasedací místnosti radnice v 15:09 h. Omluveni byli Mgr. Patrik 
Hetmer, MUDr. David Rumpík, Ph.D., Mgr. Lenka Semelová, DiS. a Mgr. Eva Tomalová. 
Pan starosta přivítal přítomné zastupitele, hosty i občany. Informoval o pořizování zvukového 
záznamu celého zasedání. Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu, stejně jako jmenný 
seznam hlasování o jednotlivých usneseních.  
 
Vyhotovením zápisu pověřil Bc. Veroniku Vavrysovou a sčítáním hlasů Kateřinu Ozank.  
 
Ověřovateli zápisu určil Mgr. Markétu Prouzovou a Adélu Vittekovou. 
 
Proběhlo hlasování o programu jednání: Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0, program 
zasedání byl schválen.  
 
2. Připomínky k zápisům z 8. a 9. zasedání zastupitelstva města 
 
K zápisům z 8. a 9. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice nebyly vzneseny připomínky. 
 
3. Kontrola plnění usnesení 
 
Usnesení 133/Z8/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje prodej části 
pozemku parc. č. 2194/5 o celkové výměře cca 50 m2 v k. ú. Řetechov do podílového 
spoluvlastnictví paní XXXXX a pana XXXXX za cenu 572 Kč/m2 a úhradu nákladů spojených 
s převodem. 
 
D. Mejzlík 
Proběhlo zaměření pozemku a chystá se uzavření smlouvy. 
 
Usnesení 134/Z8/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje předložení žádosti 
o nenávratný finanční příspěvek v rámci programu Interreg Slovensko – Česko 2021-2027 za 
účelem realizace projektu „Lázně Luhačovice, Nimnica a Pozlovice plné zdraví, přírodního 
bohatství a kultury“ a schvaluje zabezpečení realizace projektu v souladu s podmínkami 
poskytnutí příspěvku a schvaluje zabezpečení finančních prostředků na spolufinancování 
realizovaného projektu z rozpočtu města Luhačovice ve výši rozdílu celkových výdajů projektu 
a poskytnutého nenávratného finančního příspěvku v souladu s podmínkami poskytnutí 
příspěvku. 
 
D. Mejzlík 
Žádost byla podána dne 29.09.2023. 
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Usnesení 135/Z8/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje podání žádosti o 
dotaci z Operačního programu Životní prostředí na akci „Propustné plochy, ul. Nábřeží v 
Luhačovicích“ a schvaluje dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
 
D. Mejzlík 
Žádost se připravuje a z důvodu požadavku stavebního řízení a probíhajících jednání s PČR 
bude podána až v roce 2024.  
 
Usnesení 136/Z8/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje uzavření Smlouvy 
o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního 
systému odpadového hospodářství mezi společností EKO-KOM, a. s. a Městem Luhačovice 
ve znění přílohy č. 18/I. 
 
D. Mejzlík 
Smlouva byla podepsána dne 24.08.2023. 
 
Usnesení 137/Z8/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje uzavření Dohody o 
změně smlouvy a o přistoupení k dluhu obce se společností EKO-KOM, a. s. ve znění přílohy 
č. 19/I. 
 
D. Mejzlík 
Dohoda byla podepsána dne 23.08.2023. 
 
Usnesení 140/Z9/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje uzavření Smlouvy 
o spolupráci pro naplňování Memoranda o společném záměru při nakládání s komunálními 
odpady. 
 
D. Mejzlík 
Informaci jsme předali tajemníkovi řídícího výboru a čekáme na svolání hromadného podpisu 
všech zúčastněných. 
 
4. Změna územního plánu pozemků parc. č. 115/1 a 116 k. ú. Kladná Žilín 
 
Ing. Hrbáček 
Dne 31.05.2023 byla podána žádost Ing. Mgr. XXXXX a XXXXX o změnu Územního plánu 
Luhačovice, místní část Kladná Žilín na pozemcích parc. č. 115/1 a 116 v k. ú. Kladná Žilín. 
Navrhovaná změna spočívá ve změně využití území z plochy zemědělské (AZ) a plochy zeleně 
přírodního charakteru (ZP) na plochy individuálního bydlení (BI), popřípadě plochy individuální 
rekreace (RI). 
  
Kompletní posouzení žádosti je obsaženo v příloze "Stanovisko". 
 
Ing. Pešková popsala pozemek pod Alfa Centrem, který nabízí k prodeji pan XXXXX.  
 
Usnesení 141/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
souhlasí 
se zpracováním změny Územního plánu Luhačovice na části pozemku parc. č. 115/1 k. ú. 
Kladná Žilín, v platném územním plánu vedené jako plocha zemědělská (AZ). 
Hlasování Pro: 16 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
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5. Základní škola Luhačovice – žádost o rozpočtovou změnu č. 3 
 
Ing. Personová 
Mgr. Pavel Kurtin, ředitel Základní školy Luhačovice, příspěvkové organizace žádá o souhlas 
s využitím nevyčerpaných finančních prostředků na energie příspěvkové organizace Základní 
škola Luhačovice (viz příloha č. 5/I) na: 
- nákup 24 repasovaných počítačů v celkové hodnotě 174.000 Kč s DPH (viz příloha č.5/II), 
- rekonstrukci kabinetu ve výši 126.000 Kč s DPH (viz příloha č. 5/III). 
  
Usnesení 206/R17/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města 
schválit rozpočtovou změnu č. 3 příspěvkové organizaci Základní škola Luhačovice dle přílohy 
č. 4/IV. 
 
Příloha č. 5/IV – Rozpočtová změna č. 3 (není součástí textu) 
 
Usnesení 142/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 3 příspěvkové organizaci Základní škola Luhačovice dle přílohy č. 5/IV. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
6. Základní škola Luhačovice – žádost o rozpočtovou změnu č. 4 a č. 5 
 
Ing. Personová 
Mgr. Pavel Kurtin, ředitel Základní školy Luhačovice, příspěvkové organizace žádá o schválení 
vyšších nákladů z vyřazené pohledávky školní jídelny z let minulých, které budou 
pokryty přesunem z úspory za energie letošního roku viz rozpočtová změna č. 4 ve 
znění přílohy č. 6/I. 
  
Dále žádá o předfinancování projektu „Přírodní zahrada II“, který byl schválen dne 02.03.2023 
usnesením č. 61/Z4/2022-2026 ve výši 500.000 Kč, spoluúčast města činí 85 %, tj. 425.000 
Kč viz rozpočtová změna č. 5 ve znění přílohy č. 6/II. 
  
Usnesení 227/R19/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
rozpočtovou změnu č. 4 příspěvkové organizaci Základní škola Luhačovice ve znění přílohy č. 
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6/I a doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtovou změnu č. 5 příspěvkové organizaci 
Základní škola Luhačovice ve znění přílohy č. 6/II. 
 
Proběhla diskuze o pohledávce ze školní jídelny.  
 
Příloha č. 6/I – Rozpočtová změna č. 4 (není součástí textu) 
Příloha č. 6/II – Rozpočtová změna č. 5 (není součástí textu) 
 
Usnesení 143/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 4 příspěvkové organizaci Základní škola Luhačovice ve znění přílohy č. 
6/I. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 5 příspěvkové organizaci Základní škola Luhačovice ve znění přílohy č. 
6/II. 
Hlasování Pro: 16 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
7. Kulturní a kongresové centrum Elektra – žádost o rozpočtovou změnu č. 8 
 
Ing. Personová 
Jan Zavřel, ředitel příspěvkové organizace Kulturní a kongresové centrum Elektra, žádá o 
schválení rozpočtové změny č. 8 ve znění přílohy č. 7/I. 
  
Usnesení 228/R19/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
rozpočtovou změnu č. 8 příspěvkové organizaci Kulturní a kongresové centrum Elektra ve 
znění přílohy č. 7/I. 
 
Příloha č. 7/I – Rozpočtová změna č. 8 (není součástí textu) 
 
Usnesení 144/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 8 příspěvkové organizaci Kulturní a kongresové centrum Elektra ve 
znění přílohy č. 7/I. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
8. Sportovní centrum Radostova – čerpání investičního fondu a rozpočtová změna č. 1 
 
Ing. Personová 
Miroslav Talaš, ředitel příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova Luhačovice, 
žádá o souhlas s čerpáním investičního fondu viz příloha č. 8/I a o 
schválení rozpočtové změny č. 1/2023 viz příloha č. 8/II. 
  
Usnesení 229/R19/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
rozpočtovou změnu č. 1 příspěvkové organizaci Sportovní centrum Radostova Luhačovice ve 
znění přílohy č. 8/I a doporučuje zastupitelstvu města souhlasit se změnou čerpání 
investičního fondu příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova Luhačovice pro rok 
2023 ve znění přílohy č. 8/II a doporučuje zastupitelstvu města schválit snížení investičního 
příspěvku organizaci Sportovní centrum Radostova Luhačovice pro rok 2023 na částku 
218.000 Kč. 
Příloha č. 8/I – Čerpání investičního fondu (není součástí textu) 
Příloha č. 8/II – Rozpočtová změna č. 1 (není součástí textu) 
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Usnesení 145/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 1 příspěvkové organizaci Sportovní centrum Radostova Luhačovice ve 
znění přílohy č. 8/II. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
souhlasí 
se změnou čerpání investičního fondu příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova 
Luhačovice pro rok 2023 ve znění přílohy č. 8/I. 
III. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
snížení investičního příspěvku organizaci Sportovní centrum Radostova Luhačovice pro rok 
2023 na částku 218.000 Kč. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
9. Technické služby Luhačovice – rozpočtová změna č. 2 a převod neinvestičního 

příspěvku na investiční příspěvek 
 
Ing. Personová 
Ing. Josef Pučalík, ředitel příspěvkové organizace Technické služby Luhačovice, žádá o: 
- schválení rozpočtové změny č. 2, 
- přesun částky 300 tis. Kč z neinvestičního příspěvku na investiční (jde o plnění smlouvy s L. 
L., a. s., bude použito na VO). 
  
Usnesení 230/R19/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
převod neinvestičního příspěvku příspěvkové organizace Technické služby Luhačovice na rok 
2023 ve výši 300.000 Kč na příspěvek investiční a doporučuje zastupitelstvu města schválit 
rozpočtovou změnu č. 2 příspěvkové organizaci Technické služby Luhačovice ve znění přílohy 
č.9/I. 
 
Příloha č. 9/I – Rozpočtová změna č. 2 (není součástí textu) 
 
Usnesení 146/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
převod neinvestičního příspěvku příspěvkové organizace Technické služby Luhačovice na rok 
2023 ve výši 300.000 Kč na příspěvek investiční. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 2 příspěvkové organizaci Technické služby Luhačovice ve znění přílohy 
č. 9/I. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
10. Rozpočtové opatření č. 7/2023 
 
Ing. Personová 
Usnesení 231/R19/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
rozpočtové opatření č. 7/2023. 
 
Mgr. Mgr. Janík se dotázal na projektovou dokumentaci 450.000 Kč. Je tam smlouva, která 
upraví autorské dílo?  
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Ing. Blahová 
Smlouva o dílo se bude teprve uzavírat, celková částka v rozpočtu není jen na projektovou 
dokumentaci, ale i na studii, která je zpracovaná a prezentovaná. Není to jen na projekt, ale i 
na studii.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Ing. Ležák vysvětlil, že jsme v časovém presu, abychom stíhali časovou osu dotace.  
 
Ing. Gergela se dotázal na navýšení osobních výdajů na hasiče.  
 
Ing. Personová vysvětlila, že částku nelze odhadnout, protože nevíme, kolik výjezdů v průběhu 
roku budou mít.  
 
Mgr. Mgr. Janík se dotázal na kreativní centrum. Kdo to bude provozovat?  
 
Ing. Ležák 
Máme volné prostory po ZUŠ, kde připravujeme s TIC Zlín startovací kanceláře. Město 
Luhačovice, MAS Luh. Zálesí a Zlínský kraj hledají možnost, kdo to bude provozovat. Pokud 
to vyjde, bude to provozovat MAS LZ. Nyní musíme udělat projekt na provoz.  
 
Mgr. Nesázal 
Ve Zlíně Technologické inovační centrum provozuje Technologické inovační centrum s. r. o. a 
Univerzita Tomáše Bati.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Ing. Plášek 
Kolik nás stojí studie a kolik projektová dokumentace k náměstí?  
 
Ing. Blahová 
Studie cca 130.000 Kč, projektová dokumentace cca 700.000 Kč bez DPH.  
 
Usnesení 147/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtové opatření č. 7/2023. 

Rozpočtové opatření č. 7/2023 
POL ORJ ORG Příjmy Výdaje Důvod 
2122 3103   5 000   ZŠ – změna odpisového plánu 
5331 3103     5 000 ZŠ – změna odpisového plánu 
6351 2104 00231   300 000 TS – převod NIP na IP 
5331 2104 00231   -300 000 TS – převod NIP na IP 
5336 3304     25 000 Dotace Svatováclavské slavnosti 2023 
4122 3304   25 000   Dotace Svatováclavské slavnosti 2023 
6351 3401     -1 087 000 SCR přesun IP na město 
6121 3649     980 000 Plovárna – TZ 
5222 2203 000297   20 000 Dny zahradní a krajinářské tvorby 
5168 3677     120 000 eGovernment 
6121 3628     450 000 Náměstí 28. října 
6121 3693     150 000 Lávka pro pěší z ul. Družstevní 
6121 3745     140 000 Výstavba na ul. Ludkovická 
6121 3751     45 000 Komunikace za ALFA MARKETEM 
6122 3765     8 000 Obnova vybavení ZŠ 
6121 3785     570 000 Rekonstrukce Zahradní čtvrť II 
5169 3786     118 000 Kreativní centrum č.p. 137 
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8115 9999   1 554 000   Financování 
5021 5306     40 000 JPO Luhačovice 
4122 6113 00311 30 000   Dar ZK Keramická popelnice 
5169 6113 00311           30 000  výdaje odpady 

Hlasování Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 3 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
11. Informace vedoucí finančního odboru 
 
Ing. Personová 
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12. Převod majetku města k hospodaření Kulturnímu a kongresovému centra Elektra 

Luhačovice 
 

Ing. Blahová 
Jedná se o převod movitého majetku města k hospodaření Kulturnímu a kongresovému centru 
Elektra, p. o. dle předloženého návrhu. 
  
Usnesení 204/R16/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města 
schválit předání majetku města Luhačovice k hospodaření příspěvkové organizaci Kulturní a 
kongresové centrum Elektra dle předloženého návrhu ve znění přílohy č. 13/I. 
 
Příloha č. 12/I – Převod majetku – návrh (není součástí textu) 
 
Usnesení 148/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
předání majetku města Luhačovice k hospodaření příspěvkové organizaci Kulturní a 
kongresové centrum Elektra dle předloženého návrhu ve znění přílohy č.12/I. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
13. Žádost o prodej pozemku parc. č. 2440/32 v k. ú. Luhačovice 
 
Ing. Blahová 
Byla doručena žádost paní XXXXX o odkoupení pozemku parc. č. 2440/32 v k. ú. Luhačovice 
o výměře 678 m2.  Pozemek města je situován v chatařské lokalitě nad ulicí Branka. 
  
Usnesení 214/R17/2023 - Rada města Luhačovice neschvaluje ke zveřejnění záměr města 
prodat pozemek parc. č. 2440/32 v k. ú. Luhačovice o výměře 678 m2. 
 
Usnesení 149/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
neschvaluje 
prodej pozemku parc. č. 2440/32 v k. ú. Luhačovice o výměře 678 m2. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
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14. Převod majetku města k hospodaření Mateřské škole Luhačovice 
 
Ing. Blahová 
Jedná se o převod movitého majetku města k hospodaření Mateřské škole Luhačovice, okres 
Zlín, příspěvkové organizaci dle předloženého návrhu. 
  
Usnesení 217/R17/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města 
schválit předání majetku města Luhačovice k hospodaření Mateřské škole Luhačovice, okres 
Zlín, příspěvkové organizaci dle předloženého návrhu ve znění přílohy č. 17/I. 
 
Příloha č. 14/I – Převod majetku – návrh (není součástí textu) 
 
Usnesení 150/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
předání majetku města Luhačovice k hospodaření Mateřské škole Luhačovice, okres Zlín, 
příspěvkové organizaci dle předloženého návrhu ve znění přílohy č. 14/I. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
15. Likvidace majetku města 
 
Ing. Blahová 
Projednání návrhu na likvidaci majetku města dle předložených návrhů likvidační a škodní 
komise ze dne 20.09.2023, přílohou je návrh na vyřazení položek v hodnotě nad 5.000 Kč. 
Zápis likvidační komise a protokoly s veškerým vyřazovaným majetkem jsou k dispozici 
v kanceláři odboru správy majetku ve druhém poschodí, dveře č. 207 u Renaty Struminské. 
  
Usnesení 221/R18/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města 
schválit likvidaci majetku města dle předložených návrhů likvidační a škodní komise 
a doporučuje zastupitelstvu města uložit vedoucím organizací provést likvidaci vyřazeného 
majetku. 
 
Ing. Plášek 
Jak probíhá dražba? Nebo jak to funguje?  
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Ing. Blahová 
Notebook bude dál užívat osoba, která jej užívala a odkoupila si ho. Cena je stanovena podle 
odpisů.   
 
Usnesení 151/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
likvidaci majetku města dle předložených návrhů likvidační a škodní komise. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
ukládá 
vedoucím organizací provést likvidaci vyřazeného majetku. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
16. Bezúplatný převod elektronické zabezpečovací signalizace do majetku města 
 
Ing. Blahová 
Finanční úřad pro Zlínský kraj, který ukončil nájemní smlouvu prostor v budově č. p. 137 dne 
30.09.2023, nabízí městu bezúplatně převést do majetku elektronickou zabezpečovací 
signalizaci formou darovací smlouvy. 
  
Usnesení 233/R19/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu s Českou republikou – Generálním finančním 
ředitelstvím, Lazarská 15/7, 117 22 Praha 1, předmětem, které je bezúplatný 
převod elektronické zabezpečovací signalizace v budově č. p. 137, Luhačovice. 
 
Usnesení 152/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu s Českou republikou – Generálním finančním 
ředitelstvím, Lazarská 15/7, 117 22 Praha 1, předmětem, které je bezúplatný 
převod elektronické zabezpečovací signalizace v budově č. p. 137, Luhačovice. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
17. Podání žádosti o dotaci z Operačního programu Životního prostředí – ul. Zahradní 

čtvrť, komunikace u BD 
 
Ing. Blahová 
Operační program Životní prostředí podporuje mimo jiné projekty zaměřené na výměnu 
nepropustných povrchů za propustné. Aktuální výzva je otevřena max. do 31.10.2023. 
Předmětem žádosti je výměna povrchů komunikace ul. Zahradní čtvrť (přístupové cesty 
k jednotlivým vstupům do BD). Zpracovává se projektová dokumentace a další podklady 
k žádosti o dotaci. Celkové předpokládané náklady projektu – 7,4 mil. Kč, požadovaná dotace 
– 6,1 mil. Kč. 
https://opzp.cz/dotace/19-vyzva/ 
  
Usnesení 238/R19/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o dotaci z Operačního programu Životní prostředí na akci „Propustné plochy – 
komunikace u BD na ul. Zahradní čtvrť v Luhačovicích“ a doporučuje zastupitelstvu města 
schválit dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
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Usnesení 153/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o dotaci z Operačního programu Životní prostředí na akci „Propustné plochy – 
komunikace u BD na ul. Zahradní čtvrť v Luhačovicích“. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
18. Podání žádosti o dotaci Zlínského kraje – spolufinancování stavby cyklostezky 
 
Ing. Blahová 
Zlínský kraj připravuje výzvu k podání žádostí o dotaci z Programu na podporu obnovy 
venkova. Jeden z dotačních titulů je zaměřen na podporu cyklistiky. Lze žádat o 
spolufinancování výstavby cyklostezky (u projektů podpořených z národních nebo evropských 
zdrojů), další možností je samostatná dotace na zpracování projektové dokumentace 
cyklostezky. 
Předpokládaný termín podání žádosti o dotaci – leden–únor 2024. 
Dotace je poskytována v rozmezí 50.000 – 3.000.000 Kč s tím, že v případě spolufinancování 
výstavby cyklostezky a obce do 5000 obyvatel může jít max. o 10 % z celkových způsobilých 
výdajů projektu. 
Předkládaný projekt se týká realizace cyklostezky Polichno – k. ú. Újezdec u Luhačovic, na 
kterou máme vydané Rozhodnutí o poskytnutí dotace z IROP. 
  
Informace na webu ZK k programu na rok 2023: 
https://zlinskykraj.cz/dotace/rp02-23-program-na-podporu-obnovy-venkova. 
  
Usnesení 239/R19/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o dotaci Zlínského kraje z Programu na podporu obnovy venkova na 
spolufinancování výstavby cyklistické stezky Polichno – k. ú. Újezdec u Luhačovic a 
doporučuje zastupitelstvu města schválit dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
 
Usnesení 154/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o dotaci Zlínského kraje z Programu na podporu obnovy venkova na 
spolufinancování výstavby cyklistické stezky Polichno – k. ú. Újezdec u Luhačovic. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
19. Podání žádosti o dotaci Zlínského kraje – tribuna u fotbalového hřiště Radostova 
 
Ing. Blahová 
Zlínský kraj vyhlásil výzvu k předkládání žádostí o poskytnutí dotace z programu Podpora 
sportovní infrastruktury na území Zlínského kraje. 
https://zlinskykraj.cz/dotace/mas07-23-podpora-sportovni-infrastruktury-na-uzemi-zlinskeho-
kraje 
Dotace je ve výši max. 50 % způsobilých výdajů a max. 1.000.000 Kč. Příjem žádostí o dotaci 
bude zahájen 30.10.2023. 
Předmětem žádosti o dotaci bude vybudování nové tribuny z ocelových, žárově zinkovaných 
profilů, s plastovými sedačkami, na betonových patkách, včetně souvisejících zemních prací. 
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Umístění tribuny – část pozemku u severovýchodní fasády provozního zázemí haly, zezadu 
ohraničen budovou, z bočních stran dvěma vchody do podzemního podlaží budovy a zepředu 
komunikací před fotbalovým hřištěm. 
V I. etapě, která bude předmětem aktuální žádosti o dotaci, by se řešila tribuna bez zastřešení, 
to je možné dodělat dodatečně, ve II. etapě. Cenová nabídka na tribunu bez zastřešení – 735 
tis. Kč bez DPH, cena za zastřešení – 1.174 tis. Kč bez DPH. Cena za zemní práce – 375 tis. 
Kč bez DPH. 
  
Usnesení 240/R19/2023 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o poskytnutí dotace Zlínského kraje z programu Podpora sportovní 
infrastruktury na území Zlínského kraje na akci „Tribuna u fotbalového hřiště Radostova 
v Luhačovicích“ a doporučuje zastupitelstvu města schválit dofinancování projektu z rozpočtu 
města Luhačovice v roce 2024. 
 
Mgr. Mgr. Janík 
My jsme už se Zlínským krajem komunikovali? Kdyby dal kraj milion, tak dají něco pod 50 % 
včetně střechy.  
 
Ing. Ležák 
O střechu budeme žádat případně v další výzvě.  
 
M. Talaš 
Ideální by samozřejmě byla tribuna se střechou, ale jelikož jsou ty náklady takové, stačí nám i 
tato varianta a na střechu to budeme mít nachystané a budeme čekat na další dotaci.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Usnesení 155/Z10/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o poskytnutí dotace Zlínského kraje z programu Podpora sportovní 
infrastruktury na území Zlínského kraje na akci „Tribuna u fotbalového hřiště Radostova 
v Luhačovicích“. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice v roce 2024. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
20. Různé (od 16:00 hod.) 
 
Pan XXXXX 
S pozemkem se dlouho nic nedělalo, jako Luhačovjan jsem se rozhodl oslovit Město 
Luhačovice.  
 
21. Informace ke zprávám z rady města 
 
Ing. Plášek 
Usnesení 188/R15/2023 – byla vypsána podlimitní zakázka na ZŠ. Proběhlo to? Kdy se to 
bude dělat? 
 
Ing. Blahová 
Připravujeme zadávací dokumentaci.  
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Ing. Plášek 
Usnesení 190/R15/2023 – uzavření dodatku – o čem ten dodatek byl?  
 
Ing. Ležák 
V tuto chvíli nevím, zkusíme vymyslet jiný systém usnesení u dodatků.  
 
Ing. Plášek 
Podlimitní zakázka Ludkovická – už je dokončena?  
 
Ing. Ležák 
Zatím je to v přípravě.  
 
22. Informace o činnosti výborů zastupitelstva města 
 
Ing. Plášek – stavební výbor 
Dostali jste zápisy, máte dotazy?  
 
Dr. Zicha 
Řešily se další tři žádosti o změnu ÚP. Kolik ještě bude žádostí?  
 
Ing. Pešková 
Obdrželi jsme asi 4.  
 
Dr. Zicha 
Jaký bude harmonogram?  
 
Ing. Pešková 
Ke konci roku bude ukončený příjem žádostí a začneme zpracovávat zadání. 
 
Proběhla diskuze o zpracování územního plánu.  
 
Bc. Kubela 
Já jsem byl překvapený z e-mailu Ing. Pláška, co město plánuje. Bylo by dobré si říct, jaké jsou 
plány na cca dalších 5 let. Musíme si ujasnit, jak by to mělo být a stavební výbor by k tomu 
měl připravit podklad.  
 
Ing. Pešková se vyjádřila k e-mailu Ing. Pláška.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Mgr. Janík – finanční výbor 
Zápis bude zaslán v průběhu příštího týdne. Dali jsme podnět k tomu, aby ve vztahu k energiím 
nedocházelo k navyšování. Dostali jsme informaci, že energie byly vydraženy.  
 
Mgr. Lebloch – kontrolní výbor  
Kontrolní výbor se uskutečnil v září. Navštívili jsme novou Sokolovnu. Navrhli jsme nějaké věci, 
které by se mohly v rámci provozu řešit. Byli jsme také na sběrném dvoře. Je perfektně vedený 
a čistý. Ještě se sejdeme na konci roku.  
 
23. Informace starosty a místostarosty 
 
Ing. Ležák 
Záležitost ohledně podání na soud proběhne v příštím týdnu. Intenzivně to řešíme s právníky.  
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Máme výběrové řízení na knihovnu, snížili jsme počet, když byla v covidu zavřená, tak to 
narovnáme zpět.  
 
D. Mejzlík 
Jak jsme uzavřeli smlouvu k nakládání s odpady, tak jsme měli výběrové řízení na společnost, 
která nám připraví studii, jež by měla být dokončena někdy na jaře. Myslím si, že vzhledem 
k referencím jsme vybrali dobře.  
 
Mgr. Mgr. Janík se dotázal na jméno společnosti.  
 
D. Mejzlík 
CAJKU Česká republika s.r.o. 
 
Ing. Ležák 
Ohledně školy v Kladné Žilín přišel dopis od Jinotaje, že mají zájem o pronájem na 40 let.  
 
Mgr. Lebloch 
Vrátím se ještě k tomu náměstí, přimlouval bych se za to, aby byl pomník ponechán, jak byl 
navržen na boku radnice.  
 
A. Vitteková upozornila, že zvuk z přenosu je neposlouchatelný.  
 
D. Mejzlík představil záměr nového ozvučení a rozvodů elektřiny ve velké zasedací místnosti.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Bc. Kubela  
V některých částech vizualizace na náměstí vůbec nesouhlasím. Částka je diametrálně 
odlišná, měli bychom si říct, jestli budeme pokračovat dál a jestli nemůžeme pokračovat s Ing. 
XXXXX, která má ten projekt lepší. 
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
Dočetl jsem dokument ke SMART city, zajímala by mě investiční část a jaké projekty z toho 
budeme realizovat. Dále upozornil na to, že dokument chybí na webu města.  
 
D. Mejzlík 
Navigace na sběrná (velká) parkoviště. 
 
Proběhla diskuze o realizaci.  
 
D. Mejzlík 
Ten dokument byl vytvořen ani ne tak kvůli tomu, abychom ho vyvěsili na webu, ale spíš kvůli 
tomu, že byl povinnou součástí projektu SMART Česko, do kterého jsme se zapojili.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Mgr. Janík vyzval ke sdělení informací ohledně VaKu.  
 
Mgr. Mgr. Janík se dále zeptal na sídliště Masarykova.  
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Ing. Ležák 
Máme projednáno s AOPK, kde bylo důležité najít shodu ohledně výsadby, protože se jedná 
o dotaci IROP zelená. 
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Prouzová se vyjádřila k záměru pronájmu ZŠ Kladná Žilín.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Bude probráno na příštím zasedání zastupitelstva.  
 
M. Slováková pozvala na další koncerty v Sokolovně a proběhla diskuze o provozu.  
 
Dr. Zicha informoval o situaci ve VaK Zlín.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Dr. Zicha požádal stavební výbor, aby se zabýval žádostmi o změnu územního plánu a aby 
rozšířil podklady o změnách.  
 
R. Kolařík se dotázal na opravy přejezdů v Luhačovicích a zpevněné plochy před hasičárnou.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Ing. Plášek se dotázal na slevu na nájmu pro Elektru.  
 
Ing. Ležák 
Nemáme v programu, zatím neposlali upřesnění žádosti. 
Proběhla diskuze o řešení situace parkování v Luhačovicích.  
 
Proběhla diskuze o prodeji pozemku pod Alfa Centrem.  
 
Další zasedání zastupitelstva se uskuteční dne 06.11.2023 v 18:00 hodin. 
 
24. Závěr 
 
Na závěr starosta města Ing. Marian Ležák poděkoval všem přítomným za účast na dnešním 
jednání a 10. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice ukončil v 18:12 h. 
 
 
 
 
 
 
Ing. Marian Ležák     Daniel Mejzlík 
starosta města     místostarosta města 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé: Mgr. Markéta Prouzová ………………………………………. 



16 

 

    
datum podpisu: …………………………….    
 
 
            Adéla Vitteková. ...………………………………………. 
    
datum podpisu: ………………………. 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Veronika Vavrysová .………………………………. 
 
datum vyhotovení zápisu: 02.11.2023 
 

 


